

KEMENTERIAN PELANCONGAN DAN KEBUDAYAAN MALAYSIA
JABATAN MUZIUM MALAYSIA

KENYATAAN SEBUTHARGA

1. Kontraktor Bumiputra yang berpengalaman serta berkeupayaan **Berdaftar Dengan Pusat Khidmat Kontraktor (PKK): Taraf Bumiputera dan Berdaftar Dengan CIDB: Gred G1 Pengkhususan B04** dengan pendaftaran masih sah laku tempohnya adalah dipelawa untuk membuat kerja-kerja seperti berikut:

Nombor Sebutharga	Perkara	Kod Bidang	Taklimat Lawatan Tapak	Tarikh Tutup Sebutharga
JMM/UP/14 6/702/4400/ 1/19/2014	KERJA-KERJA MENGECAT BAHAGIAN LUAR BANGUNAN JMM, COOLING TOWER DAN LAIN-LAIN STRUKTUR YANG BERKAITAN	Berdaftar Dengan Pusat Khidmat Kontraktor (PKK): Taraf Bumiputera dan Berdaftar Dengan CIDB: Gred G1 Pengkhususan B04	13/08/2014 (Rabu) 10.00 Pagi Bertempat di Lobi Pintu Masuk Utama Pejabat JMM	20/08/2014 (Rabu) Sebelum jam 12.00 Tengahari (Dokumen yang dihantar lewat tidak akan dipertimbangkan).

Dokumen sebutharga boleh diperolehi semasa lawatan tapak pada tarikh dan masa seperti di atas di pejabat:

Unit Pembangunan, Jabatan Muzium Malaysia, Jalan Damansara, 50566 Kuala Lumpur

Kontraktor **diwajibkan menghadiri sesi taklimat dan lawatan tapak pada tarikh dan masa yang dinyatakan**. Dokumen sebutharga tidak akan diedarkan sekiranya kontraktor gagal menghadiri lawatan tapak dan taklimat projek.

2. Untuk makluman, tuan/puan boleh mendapatkan iklan sebutharga berkenaan melalui **Laman Sesawang Jabatan Muzium Malaysia** seperti berikut: <http://www.jmm.gov.my> dan klik di ruangan **Senarai Pengumuman**.
3. Kontraktor diwajibkan **membawa sijil asal dan mengemukakan sesalinan sijil-sijil** yang berkaitan semasa mendapatkan dokumen sebutharga. Sijil-sijil berkenaan mestilah masih sah laku tempohnya.
4. Dokumen yang telah lengkap diisi hendaklah **dimasukkan ke dalam sampul surat yang berlakri dan ditulis bilangan No. Sebutharga serta tajuk Sebutharga di bahagian atas sebelah kiri, dihantar tangan atau diposkan berdaftar** sebelum pukul **12.00 tengahari** dan dimasukkan ke dalam:-

**Peti Sebutharga / Tender
Unit Pembangunan
Jabatan Muzium Malaysia
Jalan Damansara
50566 Kuala Lumpur**

**No. Tel: 03-2267 1000
No. Faxes: 03-2283 5843**

t.t
(MOHD AZMI BIN MOHD YUSOF)
Pengarah,
Bahagian Dasar dan Pembangunan,
Jabatan Muzium Malaysia